                       

瓯海区“资本揽才专项计划”申报书

Application of Ouhai District “Special Plan for Capital Talent Recruitment”
（样式）

(Model)
申报项目Application Item：                                
专业领域Professional Field：                                
专业方向Professional Orientation：                                
投资人（机构）Investors (Investment Institutions)：                           
带头人姓名Name of Leader：                               

电话Telephone：                              
手机 Mobile Phone：                               

邮箱 Mail：                              
联系人姓名Contact Name：                              

电话Telephone：                              

手机Mobile Phone：                              
邮箱E-Mail：                                

填表日期Date of Filing      年Year    月Month    日Day
中共温州市瓯海区委人才工作领导小组办公室制

Office of the Leading Group for Talent Work of Ouhai District Committee of Wenzhou, CPC

填写说明

Filling Instructions
请按要求填报相关信息和上传附件材料，并将相关申报书和附件材料发送至ohqwrcb@126.com。

Please fill in relevant information and upload attachment materials as required, and send relevant application forms and attachment materials to ohqwrcb@126.com.

封面

Cover 

（一）编号：不需填写。

(1) Number: No need to fill in. 

（二）申报项目：指拟申报的创业项目。请填写名称，如“高端氮化物LED材料及芯片关键技术”项目。

(2) Application item: Refer to the entrepreneurial item to be applied. Please fill in the name, such as “Key Technologies for High-end Nitride LED Materials and Chips". 

（三）专业领域：从瓯海区“6+4”产业发展方向，即眼镜、锁具、鞋革、服装、汽摩配、电气六大传统产业和数字经济、生命健康、智能装备、新材料等战略新兴领域中选择一个领域填入。

(3) Professional field: Select one filed to fill in, from the development direction of Ouhai district’s "6+4" industry, namely, the six traditional industries of glasses, locks, shoe leather, clothing, automobile and motorcycle accessories, and electrical, and the strategic emerging fields of digital economy, life and health, intelligent equipment, new materials, et cetera. 

专业方向：请填写具体的专业方向，如新材料领域的纳米材料。

Professional orientation: Please fill in the specific professional orientation, such as nanometer materials in the field of new materials. 

投资人（机构）：请填写项目企业出资方名称（除团队带头人及成员外），按实际投资方数量填写。

Investors (investment institutions): Please fill in the names of the investors of the project enterprises (except the team leader and members), and fill in the names according to the actual number of investors.

（六）带头人、联系人电话和电子邮箱：联系人应为具体负责该项工作的人员，熟悉申报人、申报材料的相关情况。联系电话请同时填写办公电话和手机号码，保证联系畅通。电子邮箱应为有效电子邮箱。

 (6) Telephone numbers and e-mail addresses of leader and contact person: The contact person shall be the person who is specifically responsible for the work, and shall be familiar with the relevant information of the applicant and the application materials. Please fill in the office phone number as well as the mobile phone number to ensure effective communication. E-mail address should be valid.

申报书正文

Text of application
姓名：指带头人的中、外文姓名。如无外文名，请填写汉语拼音。

Name: The name of the leader in both Chinese and foreign languages. If there is no foreign name, please fill in Chinese Pinyin. 

照片：为近期小两寸正面免冠证件照（300像素/英寸，JPG格式）。

Photo: A recent small two-inch front bareheaded photo (300 pixels/inch, JPG format).

国籍、出生地及出生日期：国籍指申报人现在的国籍。如在国内出生，请按“**省（区、市）**市（县）”格式填写；如在国外出生，请填写出生国家、地区。出生日期应为公历（阳历）日期。

Nationality, place of birth and date of birth: Nationality refers to the current nationality of the applicant. If born in China, please fill in the form of “* * province (district, city) * * city (county)”. If born abroad, please fill in the country and region of birth. The date of birth shall be the Gregorian calendar (solar calendar).

证件类型及证件号码：证件类型请选择填写有效护照或身份证。证件号码为所选证件类型证件号。

Identification Type and identification number: Please choose to fill in a valid passport or ID card for the identification type. The identification number is the number of the selected identification type. 

联系电话和电子邮箱：是指带头人固定电话、手机和电子邮箱。

Telephone number and e-mail box: Refers to the leader’s telephone number, mobile phone number and e-mail box. 

已获荣誉及职称：根据实际情况选择填写，如国内外院士、国家重点人才计划专家、省千人计划专家、正教授或研究员、副教授或副研究员、其他类请自填。

Honors and professional titles obtained: Fill in the form according to the actual situation. For example, academicians at home or abroad, experts in national key talent planning, experts in provincial thousand talents plan, full professors or researchers, associate professors or associate researchers, and other categories.

教育经历和工作经历：请按照时间顺序，简要、完整描述申报人的教育和工作经历。每一段经历均应有明确的起始和终止日期，具体到月份。教育经历从大学本科填起（博士后属于工作经历）。请写清楚每阶段经历的所在国家、院校、专业、学位。工作经历请写清楚每阶段经历的所在国家、单位、职务。有创业经历的请描述曾经创办公司的情况，包括公司名称、创办时间、主营业务、创业成果和企业创办人、资本构成及股权结构。

Education and work experiences: Please give a brief and complete description of the applicant’s education and work experience in chronological order. Each experience should have a clear start and end date, specific to the month. Education experiences start with undergraduate education (postdoctoral experience classified into work). Please write down the country, institution, major and degree of each stage. As for work experience, please write down the country, work unit and position of each stage. If you have any experience in starting up business, please describe the situation of the company you started, including its name, starting time, main business, results of the business, founder, capital structure and ownership structure.

团队和项目描述：1、分别简要介绍团队、项目带头人、项目情况（300字以内）。2、按实际填写企业注册及资金到位情况（包括注册资本、民间资本投资情况）。3、项目带头人及团队介绍，包括项目带头人介绍，包括基本情况、个人专长、研究领域及方向等；团队成员构成情况及特长。4、项目描述，包括立项背景和意义；国内外研究现状和发展趋势、产品市场容量分析；项目主要研究开发内容、技术关键及主要创新点；项目预期目标：主要技术指标、经济指标、社会效益、技术应用和产业化前景情况等；项目实施方案、技术路线、组织方式与课题分解；进度安排；现有工作基础和条件。5、本项目发明专利是否已获批，如果有，请列出。

Description of the team and the project: 1. Brief introduction of the team, project leader and project situation respectively (within 300 words). 2, according to the actual situation, fill in the enterprise registration and capital condition (including registered capital, private capital investment). 3. Introduction of project leader and the team. The introduction of project leader, should include basic information, personal expertise, research fields and orientations, etc. The introduction of the team includes the composition and expertise of team members. 4. Description of the project, including its background and significance; Analysis of research status and development trend at home and abroad, and product market capacity; The main research and development content, technical key parts and main innovation points of the project; expected objectives of the project: main technical indicators, economic indicators, social benefits, technical application and industrialization prospects, et cetera.; Project implementation plan, technical route, organization method and project decomposition; Schedule; Existing working basis and conditions. 5. Whether the invention patent of this project has been approved, and if so, please list it. 

（九）竞业禁止协议：申报人是否存在竞业禁止协议，如有请列出。

(9) Non-competition agreement: Whether the applicant has a non-competition agreement, if so, please list it.

	带头人

Leader
	中文Chinese
外文Foreign Language
	性    别

Gender
	
	近期小两寸

正面免冠

证件照片

（JPG）

 A recent small two-inch front bareheaded photo (300 pixels/inch, JPG format)



	国    籍

Nationality
	
	出 生 地

Place of Birth
	
	

	出生日期

Date of Birth
	19  年  月  日
	证件类型及证件号码

Identification Type and Identification Number
	
	

	固定电话

Telephone
	
	电子邮件

E-mail
	
	

	手    机

Mobile Phone
	
	创办企业名称

Name of Enterprise
	

	创办

企业时间

Time of Starting the enterprise
	
	职务

Position
	

	注册地

Place of Registration
	
	注册时间

Time of Registration
	

	已获荣誉

及职称

Honors and Professional Titles
	□国内外院士 □国家重点计划人才专家   □ 省千人计划专家   □正教授或研究员   □其他             

□academicians at home or abroad □experts in national key talent plan □experts in provincial thousand talents plan □full professors or researchers □others             


	教

育

经

历

（从本科填起）

Education Experiences (Start with Undergraduate Education)
	   开始时间 started time    结束时间ended time    国家country

     院校school     专业 major   学位 degree

	
	

	工

作

经

历

Work Experience
	  开始时间started time       结束时间ended time     国家 country

    单位 work unit    工作职务 Position

	
	

	是否曾有创业经历

Whether the Applicant Has Experience in Staring up Business
	如有，请描述曾创办公司的相关情况，包括公司名称、创办时间、主营业务、创业成果和企业创办人、资本构成及股权结构，请特别说明申报人的股权情况及与在瓯海拟新成立的公司之间的关系。

If so, please describe the situation of the company you started, including its name, starting time, main business, results of the business, founder, capital structure and ownership structure. Please specify the applicant’s equity and the relation with the company to be established in Ouhai.


	团队项目简介Description of the Team and the Project



	团队简要介绍（300字以内）： 

Brief introduction of the team (within 300 words):   

项目带头人简要介绍（300字以内）：

Brief introduction of project leader (within 300 words):
项目简要介绍（300字以内）：

Brief introduction of the project (within 300 words):


	创办企业情况：包括注册资金、股权结构、民间资本投资、主营业务、业绩信息等，字数不限。
The situation of the company: registered capital, equity structure, private capital investment, main business, performance information, et cetera, with no word limit.

	注册资金总额：    万元，其中实际到位货币出资额：   万元

Total registered capital:     ten thousand yuan, of which actual cash contribution:      ten thousand yuan

	带头人持股比例：   %，其中实际到位货币出资    万元；是否为第一大股东：□是□否；是否为企业法定代表人：□是□否

Leader's shareholding ratio:     %, of which ten thousand yuan was actually contributed in cash; whether the largest shareholder: □ Yes □ No; whether the legal representative of the enterprise: □ Yes □ No

	民间资金实际到位货币出资额：   万元

Actual cash contribution of non-governmental funds:    ten thousand yuan
	带头人和其它创业团队成员总占股（分别说明货币和知识产权占股比例）：     %

Leader and other members of the start-up team’s shareholding ratio(indicating the proportion of currency and intellectual property respectively):   % 

	项目描述 Project Description


	（一）项目筹资及经济效益预测（单位：万元）

（立项后作为参考合同指标，请根据项目实际情况认真填写。）

Project Financing and Economic Benefit Forecast (Unit:  ten thousand yuan)

 (As a reference contract indicator after the project is approved, please fill in carefully according to the actual situation of the project. )

项目总投资额预测Forecast of the Total Investment for the Project 

其中：企业自筹Among Which: Self-raised by the Enterprise

银行贷款Bank Loan
其他资金Other Funds
未来5年（不包含申报年份）企业自筹资金到位计划和来源说明预测In the next 5 years (excluding the reporting year), the self-raised plan of the enterprise and the forecast of the source description.

到位时间Accounting Date
到位金额 Amount
来源 Resource
年Year    月Month
年Year    月Month
年Year    月Month
（二）进度安排（5年，不含申报年份）（字数不限） 

  （注：以下指标既是专家评审项目的依据，也将作为立项后参考合同指标，请根据项目实际情况认真填写。）

Schedule (5 years, excluding the reporting year) (unlimited words) 

(Note: The following indicators are not only the basis for experts to evaluate the project, but also the reference contract indicators after the project is approved. Please fill them in carefully according to the actual situation of the project. )

序号Serial number

截止时间Deadline

阶段目标

（明确完成项目的可考核目标，包括：

项目完成进度、获得成功情况、

投资到位情况和经济效益情况等）Stage objective (Clarify the assessment targets for completing the project, including: project completion situation, success situation, investment in place and economic benefits situation, et cetera.)

第一阶段Stage One
年Year  月Month至to    年Year  月Month
第二阶段

Stage Two
年Year  月Month至to    年Year  月Month
第三阶段Stage Three
年Year  月Month至to    年Year  月Month
（三）、现有工作基础和条件（人员情况；融资情况；场地情况；项目产品成熟度情况（第三方证明）；生产、营销组织情况等。字数不限）

 (3) Existing working basis and conditions (personnel situation; Financing situation; site conditions; maturity of project products (third party certificate); production and marketing organization, et cetera. No word limit)



	


	项目描述Project Description

	本项目发明专利是否已获批，如果有，请列出。

专利（对于PCT申请专利，请按不同专利授权国家，分别填写对应专利信息。）

Whether the invention patent of this project has been approved, if so, please list it. 

1. Patents (For PCT patent applications, please fill in the corresponding patent information according to different patent authorization countries. )

专利号Patent Number
专利名称Patent Name
授权国家Authorized Country
专利发明人Patent Inventor
专利权人Patentee
专利类型Patent Type
是否授权Wether Authorized
授权（或公告）日Authorization (or Announcement) day)
法律状态Legal Status
2、软件著作权

登记号
软件全称
著作权人
著作权人国籍
登记批准日期


	您是否和其他任何单位签订过仍然有效的竞业禁止协议，如果有，请列出。

Have you ever signed a non-competition agreement with any other organization that is still in force? If so, please list it.

 

	本人承诺以上信息均真实有效，并郑重承诺，自被批准纳入瓯海区“资本揽才专项计划”支持民间资本引进高端创业团队后，将把主要精力放在瓯海创业项目上，受资助的创业项目在瓯海实施产业化，不在异地申报同类项目，所创办的企业10年内不搬离瓯海。

带头人签字：                       

I promise that the above information is true and valid, and solemnly promise that after being approved to be included in Ouhai district's “Special Plan for Capital Talent Recruitment” to support private capital introduced to high-end entrepreneurial teams, I will focus on Ouhai entrepreneurial project, and the funded entrepreneurial project will be industrialized in Ouhai. I will not apply for similar projects in other places, and the established enterprise will not move out of Ouhai within 10 years.

 Signature of Leader:

年Year  月Month  日Day    


	成员

（非顾问）Member (Non-consultant)
	中文Chinese
外文Foreign language
	性    别

   Gender
	
	近期小两寸

正面免冠

证件照片

（JPG）

 A recent small two-inch front bareheaded photo (JPG)

	国    籍

Nationality
	
	出 生 地

Place of Birth
	
	

	出生日期

Date of Birth
	19  年  月  日
	证件类型及

证件号码Identification Type and Identification Number
	
	

	固定电话

Telephone
	
	电子邮件

E-mail
	
	

	手    机

Mobile Phone
	
	职务(岗位)

Position
	

	已获荣誉

及职称Honors and Professional Titles
	□国内外院士 □国家重点计划人才专家   □ 省千人计划专家   □正教授或研究员   □其他             

□academicians at home or abroad □experts in national key talent plan □experts in provincial thousand talents plan □full professors or researchers □others             


	教

育

经

历

（从本科填起）

Education Experiences (Start with Undergraduate Education)
	开始时间Stared Time     结束时间Ended Time    国家 Country    院校School     专业 Major    学位Degree

	
	

	工

作

经

历

Work Experiences
	开始时间 Started Time     结束时间Ended TIme     国家Country     单位 Work Unit     工作职务 Position

	
	


	个人专长及取得成果 Individual Specialties and Working Results

	

	您是否和其他任何单位签订过仍然有效的竞业禁止协议，如果有，请列出。

Have you ever signed a non-competition agreement with any other organization that is still in force? If so, please list it.



	本人承诺以上信息均真实有效，并郑重承诺，自被批准纳入瓯海区“资本揽才专项计划”支持民间资本引进高端创业团队后，将把主要精力放在瓯海创业项目上，不在异地申报同类项目。

成员签字：

I promise that the above information is true and valid, and solemnly promise that after being approved to be included in Ouhai district's “Special Plan for Capital Talent Recruitment” to support private capital introduced to high-end entrepreneurial teams, I will focus on Ouhai entrepreneurial project. I will not apply for similar projects in other places.

 Signature of members:

 年Year 月Month日Day


编 号Number：         








附件1 Attachment 1
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